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Spørgsmål 

Regeringen og Dansk Folkeparti er blevet enige om at sænke bo- og gaveafgiften for fa-

milieejede virksomheder fra 15 til 5 pct. i de kommende år, hvilket anslås at ville koste 

statskassen 1,7 mia. kr. de første par år og derefter cirka 1 mia. kr. årligt. Vil ministeren 

oplyse, om det er korrekt, at det er omkring dobbelt så meget, som det regeringens kon-

tanthjælpsloft giver i provenu? 
 

Svar 

Det skønnes, at kontanthjælpsloftet medfører et varigt merprovenu på 420 mio. kr. årligt. 

I vurderingen er indregnet tilbageløb og adfærd, herunder effekten på beskæftigelsen ved 

en øget tilskyndelse til at arbejde, som også var hensigten med reformen. 
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